

# 下午茶 Tea Set

2:30 p.m. to 6:00 p.m.

# BISTRON BON


奶油/奶醬/班蘭咖央多士伴炒蛋及沙律菜 \_\_\_\_\_ \$36  
*White Toast in Sweet Condensed Milk and Margarine / Sweet Condensed Milk and Peanut Butter / Pandan Kaya with Scrambled Eggs and Mesclun Salad*

芝士煙肉薯條 \_\_\_\_\_ \$36  
*French Fries with Cheese and Bacon*

炸魚薯條 \_\_\_\_\_ \$40  
*Fish and Chips*

酥炸雞翼(4隻)伴薯條及沙律菜配蜜糖芥末醬 \_\_\_\_\_ \$40  
*Deep-fried Chicken Wings (4 pieces) with French Fries, Mesclun Salad and Honey Mustard*

三色芝士煙肉烤多士 \_\_\_\_\_ \$42  
*Grilled Cheese Nest*

 法式經典蘋果批 \_\_\_\_\_ \$42  
*Tarte Aux Pommes*

 自家製提拉米蘇 \_\_\_\_\_ \$45  
*Home-made Tiramisu*

法式洛林批伴炒蛋及沙律菜 \_\_\_\_\_ \$45  
*Quiche Lorraine with Scrambled Eggs and Mesclun Salad*

煙三文魚炒蛋伴全麥厚多士及沙律菜 \_\_\_\_\_ \$46  
*Whole Wheat Toast with Smoked Salmon and Scrambled Eggs and Mesclun Salad*

 意式田園沙律 \_\_\_\_\_ \$48  
*Italian Garden Salad*

焗迷你芝士肉醬意粉 \_\_\_\_\_ \$48  
*Baked Mini Spaghetti alla Bolognese*

焗迷你芝士白汁雞皇意粉 \_\_\_\_\_ \$48  
*Baked Mini Spaghetti with Chicken A La King*

 全日早餐 (烤腸仔, 煙肉, 炒蛋, 蘑菇, 焗豆, 多士 (1/2件)) \_\_\_\_\_ \$74  
*All-day Breakfast (Roasted Sausage, Bacon, Scrambled Eggs, Mushrooms, Baked Beans, Toast (1/2 piece))*

- 配凍/熱 咖啡、奶茶、檸檬茶或檸檬水  
*Including iced / hot Coffee, Tea, Lemon Water or Tea*
- 加 \$10 餐飲可升級為熱生薑蜂蜜柚子茶/熱紅棗杞子茶/乳酸特飲  
*Plus \$10 for upgrade of regular drink to Hot Honey in Citron Ginger Tea / Hot Red Jujube and Wolfberry Tea / Foam Yogurt*
- 加 \$8 可配薯餅、煙肉或烤腸仔  
*Plus \$8 to enjoy Hashi Brown, Bacon or Roasted Sausage*
- 加 \$16 餐飲可升級為季節特飲/咖啡或朱古力特飲  
*Plus \$16 for upgrade of regular drink to Seasonal Special Drinks, Coffee or Chocolate drinks*
- 加 \$12 可配炒蛋、煙燻火腿或煙三文魚  
*Plus \$12 to enjoy Scrambled Eggs, Gammon Ham or Smoked Salmon*
- 於下午5:00-6:00時段內, 只供應  菜式  
*From 5:00 - 6:00 p.m., only dishes with  will be served*

另加一服務費  
*Plus 10% service charge*

為響應環保及珍惜食水, 本餐廳只按顧客要求提供飲用水。  
*In order to protect our environment and conserve water, drinking water will be served upon request.*